
Mevrouw Katleen D’Haese stelt een mondelinge vraag betreffende het bijzonder economisch 
knooppunt Kampenhout-Sas voor het verlenen van een vergunning aan de firma Millon.  

  

Mevrouw D’Haese zegt dat de firma Millon, een bouwsloper uit Herent, recentelijk een 
milieuvergunningsaanvraag klasse 1 heeft ingediend voor de installatie van een open lucht breekwerf 
op Kampenhout-Sas. De firma steunt zich hiervoor op het PRUP "Bijzonder economisch knooppunt 
Kampenhout-Sas".  

Ze zegt dat de provincie in dit PRUP stelt om Seveso-bedrijven en afvalverbrandingsovens uit te 
sluiten maar laat, door middel van de opname van onderstaande passage in het toelichtend deel, wel 
de ruimte open voor andere hinderlijke afvalverwerkende bedrijven:  

"Opslag en overslag van afvalstoffen en terugwinnen (recyclage of verwerking) van grondstoffen uit 
afvalstoffen is wel mogelijk. Daaronder valt ook het triëren, opdelen of sorteren van afvalstoffen in 
verschillende fracties, het mechanisch behandelen van afvalstoffen en transport." 

Ze voegt toe dat de enige voorwaarde waaraan deze bedrijven moeten voldoen, het voorleggen van 
een geluidsstudie is. Nochtans bestond er in de raadscommissie ruimtelijke ordening bij de opmaak 
van dit PRUP grote eensgezindheid om elke vorm van afvalverwerkingsactiviteiten uit te sluiten. De 
provincieraad ging op 13 maart 2012 met eenparigheid van stemmen akkoord met het amendement 
nr. 16/1 om deze bewuste passage te schrappen, nog vóór het PRUP in openbaar onderzoek ging. Ze 
zegt dat gedeputeerde Dekeyser toen toegelicht heeft dat het de bedoeling was om die bedrijven uit 
te sluiten. Volgens de spreekster werd hier expliciet verwezen naar breekwerven die niet bepaald de 
meest milieuvriendelijke zijn qua lawaai-, stof- en verkeershinder.  

Ze stelt dat volgens recente uitspraken van de burgemeester van Kampenhout niets de komst van 
Millon nog in de weg zou staan. De deur voor deze en andere afvalverwerkers staat nu open terwijl 
het de bedoeling was om deze bedrijven uit te sluiten op Kampenhout-Sas.  

Mevrouw D’Haese stelt de volgende vragen:  

- Welk standpunt neemt de deputatie en de provinciale milieucommissie in m.b.t. het verlenen van 
een vergunning?  

- Wordt er rekening gehouden met het amendement 16/1 en de bepalingen uit het RSV en het RSVB?  

- Kunnen er überhaupt vergunningen verleend worden op basis van het huidige PRUP, ook al wordt 
dit naar alle waarschijnlijkheid vernietigd door de Raad van State? Indien ja, hoe gaat de deputatie 
om met mogelijke verdere stappen bij de Raad van State tegen het al dan niet verlenen van een 
vergunning op basis van een PRUP?  

 

De heer Dekeyser, gedeputeerde licht toe dat de beroepsprocedure ondertussen werd ingetrokken 
door de aanvrager. Het dossier moet bijgevolg niet behandeld worden en kan dus ook niet getoetst 
worden aan de vergunningsvereisten. Tot op heden is er daarenboven nog geen uitspraak van de 
Raad van State over het PRUP. Hij zegt dat indien er een aanvraag binnenkomt, deze dient getoetst 
te worden aan de wettelijkheid van dit plan ongeacht of dit, al dan niet, zou kunnen geschorst 
worden.  
 


